
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 23. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 917
Vil ministeren oplyse om alle politiets køretøjer er udstyret med relevante kameraer, så 
betjente kan vælge at videooptage eftersættelsen af køretøjer, vanvidsbilisme og andre 
begivenheder af politimæssig interesse? Vil ministeren i afkræftende fald estimere, hvad 
det vil koste at stille relevant videoudstyr til rådighed i alle politiets køretøjer? Vil ministe-
ren endvidere i forlængelse af REU alm. del - svar på spm. 557 komme med en status 
på ibrugtagelsen af de nye ANPG-kameraer, der efter planen skal være færdig ultimo 
2023, og vil ministeren tilkendegive, om ministeren er enig med Dansk Folkeparti i, at alle 
politiets køretøjer, herunder motorcykler og civile patruljekøretøjer, som udgangspunkt 
skal have ANPG-kameraer stillet til rådighed i videst muligt omfang, idet Rigspolitiet har 
tilkendegivet, at ANPG er et meget nyttigt værktøj for politiet, der både benyttes i det 
daglige beredskab og i forbindelse med efterforsknings- og efterretningsarbejde, jf. i REU 
alm. del - svar på spm. 204 (folketingsåret 2021-22)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Kofod (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Kofod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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